
Artikel 42 vragen - Bakstenen kasteelbrug en botsende boten

De wijk “Defensie-eiland” is met het opengraven van de gracht een echt eiland geworden. Deze
ontwikkelingen zijn een verrijking voor de stad, met een beter bevaarbaar watergebied dat
Woerden aantrekkelijk maakt voor waterrecreatie. We zijn trots op deze vooruitgang, maar
tegelijkertijd hebben we zorg over de historische toegangsbrug naar het Kasteel van Woerden.
De stenen brug, die toegang geeft tot het kasteel maakt nu deel uit van de vaarroute voor
sloepjes. Door de nieuwe watergang zullen boten langs het kasteel en onder de nieuwe
Centraalbrug varen. Enthousiaste waterrecreanten, die niet altijd even ervaren maar wel het
moois van Woerden van dichtbij willen bekijken, kunnen gemakkelijk schade aan de bakstenen
pijlers veroorzaken. Dit roept de vraag op of er voldoende maatregelen zijn genomen om deze
toegangsbrug te beschermen.

Daarom hebben wij de volgende vragen aan het college:

1. Onderzoek naar impact
Is er een studie uitgevoerd naar de mogelijke impact van sloepjes op de pijlers van de
brug, gezien het risico dat deze pijlers kwetsbaar zijn voor schade?

2. Toepassing van houten stootbalken
Er is geconstateerd dat er een houten stootbalkje op de pijlers van de brug is
gemonteerd, maar dit bevindt zich slechts op één hoogte. Kan het college toelichten
waarom is gekozen voor deze hoogte, en of deze maatregel voldoende bescherming
biedt tegen boten van verschillende groottes en hoogtes?

3. Remmingwerken
Wordt overwogen om remmingwerken aan te brengen rond de pijlers, zodat de brug
beter beschermd wordt tegen mogelijke aanvaringen.

4. Eenrichtingsverkeer voor de vaarroute
Zou het instellen van eenrichtingsverkeer op het water, waarbij sloepjes de route via de
kasteelbrug, onder de Centraalbrug door en vervolgens naar de singel volgen, een
manier kunnen zijn om de kans op aanvaringen bij de brug te verkleinen?

5. Overleg met ontwikkelaar
Aangezien de nieuwe vaarroute zo goed als gereed is en de werkzaamheden rondom
de brug in een afrondende fase zitten, zouden beschermingsmaatregelen voor de brug
mogelijk in overleg met de ontwikkelaar gerealiseerd kunnen worden. Zijn er plannen om
hier op korte termijn actie in te ondernemen? Of ziet het college daar een rol in?
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